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§ 1 Mötets öppnande
Ordförande hälsade alla välkomna. 
Närvarande: Susanne Nystedt, Mats Uhlén, Gullik Webjörn, Johan Andersson, Peter Jacke, Jonas 
Söderberg, Lars Olofsson, Jonas Axelsson och Thomas Danielsson. 
Frånvarande: PerÅke Loftegård. 

§ 2 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes.

§ 3 Val av  a) mötessekreterare
Till mötessekreterare valdes Mats Uhlén.
b) justerare
Till justerare valdes Lars Olofsson. 

§ 4 Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§ 5 Inför stämman
a) Stadgeändringar

För att slippa ev. bekymmer i framtiden vad gäller beskattning föreslår styrelsen stadgeändring 
där insatsen skrivs upp från 300 kr till den faktiska summan. Gullik Webjörn får i uppdrag att 
skriva ihop information kring detta som ska skickas ut till medlemmarna så snart som möjligt. 

b) Kollektivtv respektive individuell tv
På stämman får medlemmarna rösta för antingen kollektivtv eller individuell tv. Jonas 
Axelsson tar kontakt med representant från NAO för att säkerställa att samma pris gäller och 
Johan Andersson skriver ihop information kring de båda valen så att medlemmarna kan avgöra
vad de vill rösta för. NAOavtalen kommer att finnas på plats på stämman så att varje medlem 
kan granska sitt tidigare val och ev. göra ett nytt val. 

c) Fiberblåsning
Vi står inför fiberblåsning och vi inväntar nu information från Bynet om vilket område som ska 
påbörjas. Vi måste få klarhet i vilka fastigheter det gäller så att vi kan säkerställa att rätt antal 
fiber blåses och att allt är klart för blåsning. Information kring detta skrivs ihop av Gullik 
Webjörn som tar hjälp av Thomas Danielsson som är styrelsens utsedda kontakt med Bynet. 

d) Markavtal



En medlem har hört av sig angående fråga kring markavtalen och att det finns två varianter. 
Båda kommer att presenteras i infobladet och även syftet med ändringen. Susanne Nystedt 
skriver ihop information kring detta som ska finnas med i informationsbladet som ska skickas 
ut. 

. 

§ 6 Bekymmer med medlem
Vi har en medlem som har sagt muntligt ja till att gräva på tomt, ca 89 m. Grävningen är gjord men
nu har medlemmen ångrat sig. Medlemmen vägrar skriva på ett markavtal och vill att vi ska gräva 
upp slangarna som är nedgrävda till grannarna. Detta innebär mer arbete och en merkostnad på 
ca 30 000 kronor. Styrelsen beslutar att göra ett sista besök hos medlemmen för att höra om det 
finns en möjlighet att komma överens.  
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